
 

 

 

Mittetulundusühing Kirderanniku Koostöökogu 

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL 16-2023 

 

07.12.2023, Rakvere 27, Jõhvi 

Algusega 15.00-17.15 

Koosolekul osalesid juhatuse liikmed:  

1. Erelin Zirk (EMTAK 20411) 

2. Kalle Kekki (EMTAK 68201) 

3. Kaido Seppar (EMTAK 55205) 

4. Raul Otto (EMTAK 47991) 

5. Ülari Vent (EMTAK 01111) 

tegevjuht Riin Luus 

 

Päevakord: 

1. Põhikirja muudatusettepanekute ülevaatamine  ja edasine protsess; 

2. Ühis-ja koostööprojektid; 

3. Muud teemad. 

 

 

1. Põhikirja muudatusettepanekute ülevaatamine  ja edasine protsess 

31.10.2023 saadeti Kirderanniku Koostöökogu liikmete listi: liikmed@kirderannik.ee teavitus 

põhikirja muutmisprotsessi alustamisest koos üleskutsega kaasa mõelda ning jagada oma 

mõtteid ja ettepanekuid. Kõigil liikmetel oli võimalus ettepanekuid saata kuni 30.11.2023.  

Tegevjuht tegi saabunud ettepanekutest kokkuvõtte ning arutleti edasise protsessi üle. 

Ettepanek moodustada põhikirja muutmise töörühm, et läbi vaadata kõik tehtud ettepanekud ja 

arutleda kuidas ja kas neid põhikirjas kajastada. Töörühm moodustada inimestest, kes on teinud 

muudatusettepanekuid ja avaldanud oma arvamust.  

Töörühma järgselt muudetakse põhikirjas parandust vajavad punktid ning saadetakse uuesti 

liikmeskonnale üle vaatamiseks. 

Hääletus: 5 juhatuse liiget poolt.  

mailto:liikmed@kirderannik.ee


 

 

OTSUSTATI: moodustada põhikirja muutmise töörühm inimestest kes on teinud 

muudatusettepanekuid ja avaldanud oma arvamust seoses sellega . 

2. Ühis-ja koostööprojektid 

a) Arenduskoda MTÜ on saatnud 27.10.2023 koostööettepaneku rahvusvahelise Leader 

koostööprojekti teostamiseks. Projekti eesmärk võimestada kestliku maaettevõtluse 

arendamist läbi Euroopa erinevate rahvusparkide / kaitsealadega piirkondade koostöö. 

Tegevjuht teeb ülevaate projekti tegevustest ja toimunud infovahetusest. Antud projekt 

on suunatud suuremalt jaolt maaettevõtluse arendamisele rahvusparkide piirkondades. 

Kirderanniku Koostöökogu piirkonnas ei ole ühtegi rahvusparki vaid asume Alutaguse 

rahvuspargi mõjualas ning seoses sellega ei näe kasu oma piirkonna ettevõtetele. 

Naaber tegevusrühmad on antud projektist loobunud seoses rahaliste vahendite 

puudumisega ning põhjusel, et puudub vastavseos strateegiates, seega ettepanek 

loobuda Arenduskoja MTÜ poolt tehtud koostööprojekti ettepanekust. 

 

Hääletus: 5 juhatuse liiget poolt.  

OTSUSTATI: loobuda Arenduskoja MTÜ poolt tehtud koostööprojekti ettepanekust. 

 

b) Vaadatakse üle koostööprojekti „Viru Leader võrgustiku tugevdamine“ oma tegevused 

(tegevused mis on suunatud oma liikmeskonna arendamiseks) ning märgitakse need 

tegevusrühmade ühisesse eelarvetabelisse. 

 

c) Üldkoosolek on kinnitanud rakenduskavaga KIKO koostöö ja ühistegevuste 

arendamiseks summa 9791,06. Arutletakse projekti sisu ja tegevuste üle. Projekti 

eesmärk liikmeskonna võimestamine läbi seminaride, koolituste ja õppekäikude. 

Ettepanek alustada läbirääkimisi partneritega, valmistada ette projekt üldkoosolekule 

kinnitamiseks ning esitada PRIAle hiljemalt 31.12.23 ühisprojekt nimega 

„Liikmeskonna võimestamine“.  

 

Hääletus: 5 juhatuse liiget poolt.  

OTSUSTATI: alustada läbirääkimisi partneritega, valmistada ette projekt üldkoosolekule 

kinnitamiseks ning esitada PRIAle hiljemalt 31.12.23 ühisprojekt nimega „Liikmeskonna 

võimestamine“. 



 

 

 

3. Muud teemad 

a. Meetmete rahaline jaotus järgneval perioodil 

09.11.23 saadeti Kirderanniku Koostöökogu e-postile kinnitus LEADERi kohaliku arengu 

strateegiate 2023–2027 heakskiitmise kohta ja strateegiate rakendamise eelarve jaotus kogu 

programmiperioodiks. Vastavalt strateegiale tegi tegevjuht rahalised jaotused meetmete vahel  

kogu programmperioodiks ning tutvustas neid.  

 

b. Ülevaade toimunud üritustest 

31.10.2023 toimus MTÜ Kohalik Toit üldkoosolek, kus esindas Kirderanniku Koostöökogu 

juhatuse esimees Kaido Seppar, kes teeb ülevaate üldkoosoleku sisust. 

 

5-6.12.23 Toimus LEADER talveseminar ja Liider Liidu üldkogu Jänedal. Kirderanniku 

Koostöökogu käis esindamas tegevjuht Riin Luus, kes teeb ülevaate käsitletud teemadest.   

 

 

 

 

 

Protokollija: Riin Luus     Koosoleku juhataja: Kaido Seppar 

 


